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Krucovčin: 

Mám jeden dotaz alebo pripomienku od občanov, resp. dopytovanie ohľadom parkovania na 

sídlisku Sever, lebo každú chvíľku sa tam bude stavať bytový dom. A čo sa týka ľudí, sa 

dopytujú, že dosť je tam problém s parkovaním, že niečo, nejakú pomoc, resp. či je to pred 

NC Coop Jednota, alebo niekde pri Lidli, aby ľudia si mohli odparkovať autá, lebo teraz je 

tam problém, a keď sa tam bude stavať, tak bude obzvlášť ešte väčší.  

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade plánovaného bytového domu Greenside, ktorý je developerským projektom 

súkromného investora, sa ráta s vybudovaním príslušných parkovacích odstavných plôch 

nielen pre obyvateľov bytového domu, ale na základe rokovaní s realizátorom, investorom sa 

vytvorí niekoľko desiatok nových parkovacích plôch pre už tam bývajúcich obyvateľov 

sídliska. 

 

Krucovčin: 

Počas stavby myslím. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka samotnej realizácie, bude to riešené aj v spolupráci s mestom tak, aby ten zásah do 

existujúcich parkovacích plôch bol minimálny. Okrem toho sa ešte pracuje aj na tom, aby 

bola vytvorená do budúcnosti alternatíva, resp. ďalšie rozšírenie parkovacích plôch, ale o tom 

vás budeme informovať potom na ďalších zastupiteľstvách. Každopádne budeme sa snažiť pri 

realizácii byť nápomocní v tom, aby sme umožnili obyvateľom sídliska Sever, myslím počas 

realizácie výstavby bytového domu, aby sme počas tejto výstavby neobmedzili doterajšie 

kapacity a možnosti tu bývajúcich obyvateľov. Takže toto bude úlohou už aj samosprávy 

v spolupráci s investorom.  
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